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Abstract (en)
Process for production of packaging consisting of a folded material (1) of paper and of a gelatine film (3) adhesion-bonded thereto, characterised in
that the gelatine film (3) is moistened at least in the adhesion regions (4), so that the moistened gelatine film acts as an adhesive itself and without
substantial additions of further adhesive material and bonds the folded material (1) to the gelatine film (3). <IMAGE>

Abstract (de)
Verfahren zu ihrer Herstellung bestehend aus einem Faltmaterial (1) aus Papierwerkstoff und einer damit verklebten Gelatinefolie (3), dadurch
gekennzeichnet, daß die Gelatinefolie (3) zumindest in den Klebebereichen (4) angefeuchtet wird, so daß die angefeuchtete Gelatinefolie selbst und
ohne wesentliche Zusätze an weiterem Klebematerail als Klebemittel wirkt und das Faltmaterial (1) mit der Gelatinefolie (3) verbindet. <IMAGE>
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